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This is the only up-to-date guide on the market that covers both Israel and the
Palestinian Territories. It contains History chapter by Matt Rees - former "Time"
magazine Jerusalem bureau correspondent; Environment chapter by Israel's highest
profile environmental activist, Dr Alon Tal (Israel's answer to David Suzuki or Peter
Garrett); all-new, in-depth coverage of volunteering opportunities, including kibbutzim;
all-new, in-depth coverage of language courses, ecotourism projects, hiking, diving
and wineries. It includes detailed coverage of the most popular side trips from Israel:
Petra and the Sinai Peninsula, complete with maps.
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评论

英文版的真好，非常实用！搭配当地地图，一路上就靠它了~

-----------------------------
好多东西都涨价了，要比书上写的高出10%

-----------------------------
我看的电子版应该比这个更早些，大概是2006年的？但用处确实不大。。。

-----------------------------
Israel check! 下次单玩巴勒斯坦~

-----------------------------
超级orientalism啊，呈现出的东方完全是西方关于自己的想象，推荐的景点和书都是符
合西方关于东方的想象的

-----------------------------
很不错 在以色列的时候就靠这本书啦 不过关于西岸的资料觉得还不是很多
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